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Kuntakehityslautakunta 03.11.2021 § 139

 Kuntakehityslautakunta käsitteli edellisen kokouksen 6.10.2021
ilmoitusasioissa selvitystä Linjatien kuljetusjärjestelyistä. Lautakunta totesi
selvityksen puutteelliseksi ja edellytti Linjatien turvallisemman ratkaisun
löytämistä.

 Linjatien kuljetusjärjestelyjen osalta on tehty jatkoselvitystä
kuljetusjärjestelyjen ja niiden kustannusten osalta. Lisäksi on saatu
Arolan-Jokelanseudun kyläyhdistys ry:ltä ja Hyökännummen koulun
vanhempainyhdistykseltä kannanotto ja näkökulmia asiaan.
Kuntakehityslautakunta käsittelee Linjatien kuljetusjärjestelyjä uudelleen ja
tekee päätöksen asiasta.

 Valmistelija/lisätietoja: kuntakehitysjohtaja Vesa Gummerus, 040 314
5467, kuljetussihteeri Kristina Lindsten, 040 314 5280

Kuntakehitysjohtajan päätösesitys

Kuntakehityslautakunta merkitsee tiedoksi saadun jatkoselvityksen
Linjatien kuljetusjärjestelyjen osalta.

 Kuntakehityslautakunta päättää, että Linjatien osalta kuljetusjärjestelyt
tehdään nykyisen mukaisesti.

 Perusteet:
 kouluauton käytössä pysähtymiskäytäntö olisi edelleen vastaavanlainen

ja samoissa paikoissa mitä reittiliikenteen linja-autolla
 ei ole vaihtoehtoisia reittejä oppilaiden kuljetusreitiksi
 jos muutoksen myötä tarve lisäkouluautolle, muutos aiheuttaisi

lisäkustannuksia

Käsittely Juha Inkinen esitti, että Linjatien koulukuljetukset järjestetään 1.12.2021
alkaen max. 12 paikkaisella, tarkoituksenmukaisella ajoneuvolla, aamuin
sekä illoin. Kuljetukseen ovat oikeutetut pullokioskin linja-autopysäkin
jälkeen kuljetusoikeuden saaneet oppilaat. Kosonen ja Teppinen
kannattivat.

Päätös Kuntakehityslautakunta merkitsi tiedoksi saadun jatkoselvityksen ja päätti
yksimielisesti, että Linjatien koulukuljetukset järjestetään 1.12.2021 alkaen
max. 12 paikkaisella, tarkoituksenmukaisella ajoneuvolla, aamuin sekä
illoin. Kuljetukseen ovat oikeutetut pullokioskin linja-autopysäkin jälkeen
kuljetusoikeuden saaneet oppilaat.

 Liite 1. Jatkoselvitys Linjatien kuljetusjärjestelyistä
 Liite 2. Hyökännummen koulun vanhempainyhdistyksen kannanotto



 Liite 3. Arolan-Jokelanseudun kyläyhdistys ry:n kannanotto

Kuntakehityslautakunta 18.05.2022 § 70

 Linjatien kuljetusjärjestelyt on järjestetty 1.12.2021 alkaen
kuntakehityslautakunnan 3.11.2021 § 139 päättämällä tavalla. Kuljetuksia
varten on otettu tarkoituksen mukainen lisäauto lisäkustannuksella 338
euroa/koulupäivä. Muutoin kuljetusjärjestelyt olisi tehty joukkoliikenteen
linja-autovuoroja hyödyntäen, sekä osin 22 -paikkaisella kouluautolla,
johon Linjatien varren oppilaat olisivat mahtuneet ilman lisäkustannusta.

 Uudenmaan ELY-keskukselta on saatu tieto, että ELY on toteuttamassa
pysäkkitolppien lisäyksiä Linjatielle kesän 2022 aikana.

 Koska tielle tulee varsinaiset pysäkkitolpat, esitetään palattavaksi
aiempaan kuljetuskäytäntöön julkisen liikenteen sekä kouluauton käytön
osalta.

 Valmistelija: kuntakehitysjohtaja Vesa Gummerus

Kuntakehitysjohtajan päätösesitys

Kuntakehityslautakunta päättää, että lukukauden 2022-2023 alkaessa
Linjatien kuljetusjärjestelyissä käytetään ensisijaisesti julkisen liikenteen
reittivuoroja sekä tarvittaessa kouluautoa. Mikäli pysäkkitolppien asennus
viivästyy kesästä 2022, kuljetusjärjestely muuttuu vasta pysäkkitolppien
asentamisen jälkeen.

Päätös: Kuntakehityslautakunta päätti yksimielisesti, että kuljetusjärjestelyt jatkuvat
entisellään, koska pysäkkitolppa ei paranna turvallisuutta sekä edellyttää
pysäkkien rakentamista.


